
Bir kan, bir can
thi  –  Genç,  kan  bağışında
bulundu

Trabzon / Ortahisar Belediye Başkanı Ahmet Metin Genç, Türk
Kızılayı’nın “Kurtarmak bizim kanımızda var. Büyük Trabzonspor
taraftarını  kan  bağışı  kampanyamıza  katılmaya  çağırıyoruz”
sloganıyla  düzenlediği  kan  bağışı  kampanyasına  katıldı.
Kızılay  personellerinin  gerekli  işlemleri  tamamlamasının
ardından kan bağışında bulunan Başkan Genç, “Bir kan, bir can”
diyerek bağışlanan kanların acil durumların yanı sıra, terörle
mücadele  eden  Türk  Silahlı  Kuvvetleri  personellerinin
tedavisinde  de  kullanıldığını  söyledi.

MEHMETÇİK İÇİN ÖNEMLİ

Terörle mücadele için Türk Silahlı Kuvvetleri tarafından icra
edilen  ‘Barış  Pınarı  Harekatı’na  katılan  askerlerin
tedavisinde de kullanılabileceğini dile getiren Başkan Genç,
bütün vatandaşları kan vermeye çağırdı. Genç, “Türk Kızılayı
tarihten günümüze her zaman milletimizin yanında yer almış, en
zor durumlarda vatandaşlarımızın yardımına koşmuş; bunun yanı
sıra dünyada da tabii afetlerde hiçbir ırk ve inanç ayrımı
gözetmeden  bütün  milletlerin  yanında  yer  almış  güzide  bir
kurumumuzdur. Her zaman mazlumların yanında yer alan, insanlık
dramlarının yaşandığı coğrafyalara el uzatan dünyadaki sayılı
yardım kuruluşları arasında yer alan Kızılay’ımıza her zaman
maddi ve manevi olarak destek olmalıyız.” dedi.

BİRÇOK KEZ KAN BAĞIŞINDA BULUNDUM

https://trabzonhaber.info/bir-kan-bir-can/


Her  fırsatta  Kızılay’ın  kan  bağışı  kampanyalarına  destek
olduğunu  ifade  eden  Başkan  Genç,  “Bir  gün  bizim  de  kana
ihtiyacımız  olabilir.  O  nedenle  şimdiden  kan  bağışında
bulunmak hepimizin hayatı için çok önemli bir konu. Kahraman
Mehmetçiğimiz şu anda Suriye’de terörle mücadele ediyor. Allah
korusun herhangi bir yaralanmada acil kan ihtiyacı olabiliyor.
Bizim  bağışladığımız  her  bir  kan  başka  insanların  hayata
tutunması  anlamına  geliyor.  Kan  bağışında  bulunmak,  ayrıca
doktorlarımızın belirttiği gibi, sağlık açısından da, vücudun
kendini yenilemesi açısından önemli bir konu… Bu nedenle her
fırsatta Kızılay’ın kan bağışı kampanyalarına destek olmaya
çalıştık. Birçok kez kan bağışında bulundum… Vatandaşlarımızı
da kan bağışı kampanyasına katılmaya davet ediyorum.” diye
konuştu.


